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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sorsa a herényi Gothard- kastélynak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az előzetes koncepcióban szereplő bruttó 1,8 milliárd forint helyett nettó 2 milliárd 718 millióba 
kerül a herényi Gothard-kastély felújítása.

A megvalósíthatósági tanulmányt az Equinox Kft. készítette, a több mint egymilliárdos drágulást a 
folyamatos áremelkedésekkel indokolták. Az idén az anyagköltségek 7-20, a személyi jellegű 
kiadások 15-22, az egyéb költségek 4-13 százalékkal emelkednek az építőiparban. A jövő évre 
vonatkozó előrejelzések további, 9-20 százalékos áremelkedést mutatnak.

Az előterjesztés szerint így módosítani kell a kormánnyal kötött megállapodást, a felújítást ugyanis 
az állam fizetné. Most egyáltalán nem biztos, hogy az egyeztetések sikeresek lesznek, ugyanis a 
Modern Városok programjában szereplő felújítások finanszírozási megoldását többször módosította
a kormány.

November végén Miniszter Úr a Megyei Jogú Városok Szövetségének közgyűlése után azt javasolta
a városoknak, képezzenek tartalékot, hogy nehézségek esetén is meg tudják valósítani 
beruházásaikat.

Szeretném megkérdezni Miniszter Urat, mi lesz a sorsa a herényi Gothard- kastélynak? Van -e esély
a felújításra?

Kell -e tartaniuk a városoknak, hogy nem tudják befejezni az elindult, illetve tervezett 
beruházásaikat?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2018. december 13.
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Ungár Péter (LMP)
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